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Kaupunginhallitus käsitteli kokouksessaan 12.11.2019 hankehakemusta ja
päätti, että kaupunki hakee kiertotaloushankkeelle ”Climate Positive
Wastewater Treatment in Urban Areas - Producing Energy, Clean Water
and Nutrients from Sludge while Managing Micropollutants and
Microplastics” osarahoitusta Urban Innovative Actions -ohjelmasta.
Hakemus tehtiin 10 toimijan konsortiona ja jätettiin sihteeristölle
joulukuussa 2020. Maanantaina 11.5.2020 sihteeristö lähetti tämän
esityksen oheismateriaalina olevan tiedonannon, jossa todetaan, ettei
hanke päässyt viimeiselle arviointikierrokselle eikä näin ollen saanut
rahoitusta. Asiantuntijaraati toteaa perusteluissaan, että hakemuksessa oli
paljon ohjelmassa vaadittuja innovatiivisia elementtejä ja tulokset voisivat
olla skaalattavissa koko Euroopan laajuisesti, mutta kokonaisuus jäi
hieman epäyhtenäiseksi, taustainformaatiota ei ollut riittävästi ja
suunnitelma keskittyi liikaa yritysten innovaatioiden ympärille. Hankkeessa
olisi pitänyt panostaa enemmän koko kaupungin ekosysteemin
kehittämiseen.

Kaupunginhallitus päätti marraskuussa 2019, että hanketta ei toteuteta, jos
Urban Innovative Actions –rahoitusta ei saada. Jatkojalostamalla
hankeaihiota muiden toimijoiden kanssa, siitä ehkä voisi rakentaa
eheämmän ja tiivistetymmän kokonaisuuden, jolle voisi löytyä uusia
rahoitusmahdollisuuksia, ja jonka avulla Salossa voitaisiin kehittää
kiertotaloussektoria sekä houkutella alueelle kiertotaloussektorilla toimivia
yrityksiä. Hankehakemuksen sisältöä ja prosessia puidaan lähiaikoina
ydinkonsortion kanssa ja keskustellaan toimijoiden kiinnostuksesta
jatkojalostaa sitä.

Vs. kaupunginjohtaja:

Kaupunginhallitus merkitsee asian tiedoksi.

Päätös:

Todettiin, että esittelytekstissä on kirjoitusvirhe. Esittelyn mukaan hakemus
on jätetty joulukuussa 2020, kun tarkoitetaan joulukuuta 2019.

Kaupunginhallitus hyväksyi asian esityksen mukaisena.


